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The small-scale institutions are the Most important modern economic
structures That countries bet on them for economic développent. But
That kind of institutions face a lot of difficultés. Which pushed the
algérien gouvernement develop support and escorting devices.for the pur
Project holders. pose of forming and accompanying



Through our studies we will discuss the role of entrepreneurship house
and the national agency for supporting and entrepreneurship
développent (nased) in establishment of training programs for Project
holders and ensure the sustainability of their institutions as well as
treating any tumble and trying to rehabilitate it .

Key words : small-scale, intitutions, escorting, entrepreneurship, sustaina
bility , the national agency for supporting and entrepreneurship
development.

g3l A8l asdall

Les petites entreprises sont les plus importantes modernes bases économique
qu’elle ont utilisé par les pays pour améliorer la situation économique et avoir la
puissance économique dont ces pays ont besoin

Inversement ce type des entreprises face a plusieurs difficultés en Algérie, ce qui
poussé le gouvernement algérien a renouvelé les appareils de soutien qui forme et
escorte les investisseurs

A partir de cette étude, nous aborderons le réle de maison d’entreprenariat et
I'agence nationale d'appui et de développement de I'entrepreneuriat en établissant le
programme de formation des entrepreneurs et assurer la pérennité de leurs projet, en
plus de traiter les pannes pouvant survenir

Les mots clé : les petites entreprises, entrepreneuriat, durabilité, I'agence nationale
ded’appui et développement de I'entrepreneuriat.
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